
P r o t o k ó ł   Nr  XLVI//2010 
 
nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 25 sierpnia  2010 r. w sali posiedzeń 
Urzędu Gminy w Zarszynie .  
 
  
Początek sesji - godz. 10.00     zakończenie - godz. 10.45 
 
Radni obecni : 
 
      1.   Konieczny Janusz 

2. Dębski Janusz  
3. Niemiec Wojciech       
4. Tomków Krzysztof       
5. Malik Adam            
6. Mindur Andrzej         
7. Ołowiańczyk Zygmunt     
8. Stączek Ryszard      
9. Szajna Anna         
10. Trygar Krystyna  
11. Węgrzyn Maria  

      12. Gierad Alfreda 
      13. Michalski Edward 
      14.Małek Janusz 
      
 
W sesji uczestniczyli takŜe : 
 
- Pan Andrzej Betlej       - Wójt Gminy Zarszyn 
- Pan Andrzej Piotrowski      - Sekretarz Gminy Zarszyn       
- Pani Ryszarda Mikołajek     - Skarbnik Gminy Zarszyn 
- Kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów gminy 
- Sołtysi 
  
       
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budŜetowej na 2010 r. 
 

4. Zakończenie sesji. 
 
 
Ad. 1.  Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny, który powitał 
zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe w sesji uczestniczy 14 radnych.  
Obrady były zatem prawomocne do podjęcia  uchwały. 
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Ad. 2. Nie wniesiono propozycji zmian do ustalonego porządku obrad. 
 
Ad. 3.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budŜetowej na 2010 r. 
 
- W imieniu  Wójta Gminy głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Ryszarda Mikołajek, która wyjaśniła, 
iŜ głównym powodem zwołania nadzwyczajnej sesji Rady Gminy było wprowadzenia zmian 
w budŜecie Gminy Zarszyn na 2010 r. polegających na przyjęciu do budŜetu gminy dotacji celowej 
w kwocie 427 642 zł z przeznaczeniem na realizację Projektu pn.”Profesjonalne zarządzanie  
w Gminie Zarszyn” i  dotacji celowej z budŜetu państwa w kwocie 300 000 zł na usuwanie skutków 
klęsk Ŝywiołowych z przeznaczeniem na remont  oraz odbudowę dróg gminnych w Odrzechowej  
i Zarszynie. Następnie Pani Skarbnik dokonała szczegółowej analizy projektu zmian w planie 
zarówno po stronie dochodów jak i wydatków budŜetowych, wskazując jednocześnie na wniesioną 
autopoprawkę do pierwszej wersji projektu uchwały omawianego na posiedzeniu Komisji 
Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów. Zmiana dotyczyła  dodania w § 2 „Zmiany w 
planie wydatków budŜetowych na 2010” zapisu zadania o treści „Zakup  dla OSP w Odrzechowej 
pompy pływającej NIAGARA”.  Następnie  poinformowała na podstawie jakich pism, decyzji 
i umów opracowany został projekt zmian w budŜecie gminy.  
 
- Sekretarz Gminy Pan Andrzej Piotrowski oznajmił, Ŝe jak juŜ wcześniej wspominał na 
poprzednich sesjach, Gmina Zarszyn złoŜyła wniosek do Projektu pn.”Profesjonalne zarządzanie 
w Gminie Zarszyn” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki współfinansowanego  
ze środków  Europejskiego Funduszu Społecznego. W dniu 24 sierpnia br. podpisana została 
umowa o dofinansowanie  w/w projektu  pomiędzy Ministerstwem Spraw Wewnętrznych 
i Administracji w Warszawie , a Gminą  Zarszyn i będzie on realizowany w okresie od sierpnia 
2010 do października 2011r.  Całość projektu obejmuje  kwotę w wysokości 736 tys. zł przy 
wkładzie własnym 11,65%,  co stanowi kwotę 85 000 zł. Środki na jego realizację pochodzą  
z funduszy  europejskich oraz dotacji celowej z budŜetu krajowego. Projekt ten będzie  realizowany 
ściśle w oparciu o zatwierdzony harmonogram wydatków tj. na ogólne i specjalistyczne szkolenia 
pracowników, konferencje, studia podyplomowe,  zakup sprzętu biurowego. Zgodnie z tym 
harmonogramem  juŜ w miesiącu sierpniu br.  muszą zostać poniesione pierwsze wydatki. 
W związku z tym był to jeden z powodów zwołania sesji nadzwyczajnej.   
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar  
poinformowała, Ŝe omawiany projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Zarszyn na 
2010 r był przedmiotem analizy na posiedzeniu Komisji w dniu 24 sierpnia br. Po przeprowadzonej 
dyskusji powyŜszy projekt uchwały 6 - głosami za, 1 - przeciw został  pozytywnie zaopiniowany.  
 
W dyskusji głos zabrali : 
 
- Radny Krzysztof Tomków  podzielił się spostrzeŜeniem, o tym  iŜ na terenie naszej gminy nie ma 
jednolitego postępowania w zakresie drobnych napraw w obiektach mienia komunalnego. 
W niektórych sołectwach w  organizacjach społecznych, niejednokrotne  zadania remontowe , 
drobne  naprawy sprzętu w obiektach mienia komunalnego wykonywane są we  własnym zakresie, 
a jedyny koszt to koszt  zakupu materiałów. W innych przypadkach  przy  tego typu pracach  
wystawiane są jednocześnie  faktury  za zakup materiałów jak  i za wykonaną usługę. W związku z 
tym Radny  poprosił o rozwaŜenie  moŜliwości przyjęcia jednolitej zasady postępowania w takich 
przypadkach na terenie całej gminy. 
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- Radny Zygmunt Ołowiańczyk zaapelował do sołtysów ,  aby w ramach przygotowywanego   we 
wrześniu br.  harmonogramu wydatków z funduszu sołeckiego na 2011r.  w pierwszej kolejności 
przewidzieć  w nim środki na remont bądź wykonanie  nowej instalacji elektrycznej,  gazowej 
w niektórych obiektach mienia komunalnego gminy.  Radny zaznaczył , iŜ  obecny stan   techniczny 
instalacji elektrycznych  jest juŜ przestarzały, a trakcie trwania róŜnego rodzaju  uroczystości w 
domach ludowych występują  częste awarie sieci elektrycznej i są  problemy z podłączeniem 
urządzeń o większej mocy. Radny wnioskował takŜe o to,  aby chociaŜby w jednym domu ludowym 
na terenie gminy  urządzić  salę  z klimatyzacją. 
 
- Radny Janusz Dębski stwierdził, iŜ popiera głosy swoich przedmówców  w kwestii poruszanych 
zagadnień, a następnie  zapytał Wójta jakie  kryteria  były brane pod uwagę typowania dróg  do 
odbudowy w ramach otrzymanej promesy na usuwanie skutków klęsk Ŝywiołowych. 
 
- Sołtys Pielni Aleksander Michalak zapytał, kiedy zostanie poprawiony stan nawierzchni odcinka 
drogi ok. 200 m na „Mazury” w Pielni. 
 
- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej potwierdził  fakt, iŜ  w niektórych obiektach domów ludowych  
instalacja elektryczna nie jest przystosowana do wykorzystywania urządzeń o większej mocy,  jest 
juŜ znacznie przestarzała  i  na pewno wymaga przeprowadzenia remontu bądź jej wymiany. 
W związku z tym  zwrócił się z prośbą do sołtysów,  aby  w miarę moŜliwości przewidzieć  
w ramach funduszu sołeckiego środki na ten cel, bowiem jak zaznaczył Wójt,  są to równieŜ środki  
budŜetu gminy.  
W sprawie  przeznaczenia do odbudowy dróg w Zarszynie i Odrzechowej w ramach środków 
powodziowych Wójt wyjaśnił, Ŝe na drogi te była juŜ była przygotowana pełna dokumentacja, jak  
równieŜ  długość tych dróg przewidzianych do remontu mieściła się w przyznanej kwocie promesy. 
Sołtysowi Michalakowi  Wójt odpowiedział, Ŝe prawdopodobnie ostatnio otrzymana promesa była 
ostatnią przyznaną w 2010 r., a  w budŜecie gminy nie ma juŜ środków na remont dróg gminnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie zmian w uchwale budŜetowej na 2010 r. Uchwała ta podjęta została jednomyślnie.  
W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
Ad.4.  Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny podziękował 
wszystkim zebranym za  udział w obradach. Ogłosił czterdziestą szóstą  sesję Rady Gminy Zarszyn  
w bieŜącej kadencji za zamkniętą. 
 
 
 
 
Protokołowała:      Przewodniczący 
Irena Kasza              Rady Gminy Zarszyn 
              mgr Janusz Konieczny 


